

2025-2. Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 22. april 2025 kl. 18.30 hos Birgit.

Deltagere: Birgit, Inge Lise, Louise, Sofie, Rikke, Tina, Allan og Birthe.

Ordstyrer: Rikke

Referent: Birthe

Afbud:

Punkt	Kommentar/ referat	Ansvarlig
Pkt. 1. Godkendelse af referat	Referat nr. 1 fra 05.03.2025 – godkendt med bemærkninger. Pkt. 8 – tekst rettes. "Måske pris på biking skal være lidt højere for personer under 65" rettes til – Der betales samme pris som seniorer.	
Pkt. 2 Nyt fra formanden	Årsmøde i DGI Storstrømmen den 24/4 kl. 17 – mail den 13/3. Deltager nogen? Birgit deltager. Ingen meldte tilbage med Aktive feriedage i Næstved Kommune, så vi gør ikke yderligere. Måske tale med svømmeklubben til næste år om noget fælles. Storklubnetværksmøde den 7. maj i Næstveds nye svømmehal – mail den 30/3. Tilmelding den 1/5, Inge Lise, Birgit og Birthe deltager. Vakant plads i bestyrelsen – Obs. – forslag? Tænk over det, slås også op på FB.	
Pkt. 3 Nyt fra kasserer	IB.	
Pkt. 4 Bordet rundt incl. nyt fra trioerne	Senior trio (Birgit) – Forårsfesten gik godt, ikke så mange deltager som før. Lille underskud som forventes at blive dækket af "Mærk Næstved" Anne er godt i gang igen, så vi må høre hvilke opgaver Anne stadig gerne vil følge. Der er søgt om støtte hos Lions til afsluttende bustur for stavgang. Sofie – er der mulighed for, at der kan være en træningstime efter vores opvisning, så holdene har mulighed for at sige ordentlig tak for denne gang? Der er travlt op til opvisningen. God ide – vi tænker over det til næste gang, måske for de hold der er interesseret i det? Inge Lise – sætter tekst på hjemmeside vedrørende opstart af vintersæson. Vil blive fulgt op. Rikke – IB Louise – efter opvisningen var der henvendelse om flytning af opvisning til sidst i juni – vurderes ikke at være aktuelt. Idé – hvad med et hold hvor forældre og børn 6-12 år træner sammen, f.eks. noget cross-fitt, cirkeltræning eller lignende. Lyder som en god ide, undersøges nærmere, tider? Et drengehold – men har ikke instruktører. Tina – IB Allan – IB Birthe – hvad sker der med seniortrioen, ikke umiddelbart nogen der vil gå ind i den. Birgit holder møde med de nuværende for at undersøge muligheder. Birgit – Nøgleansvarlig i Fladså Hallen, Inge Lise overtager efter Morten. Trollderuten den 14. september, Birthe bliver kontaktperson for FG med hjælp fra Rikke. Birthe Giver Annie (MLC) besked. Konfirmationer – Astrid (12/4) har fået et telegram. Der er lavet telegrammer til Caroline (3/5) og Lærke (18/5)	
Pkt. 5 Efter: 1. Opvisningen den 16/3-25.	1. Opvisningen Louise vil fortsat godt være tovholder på opvisningen. Tina og Rikke vil gerne være med på holdet.	

2. Instruktør-møde den 19/3-25.	Cafe – mængden var passende. Der er begrænsning på, hvor meget der kan tilberedes i ovnen tidsmæssigt. Blanding af færdige slikposer og pakkede poser fint, når der kan leveres overskud tilbage. Opslag med programmer virkede fint, det bliver ikke nødvendigt til næste år at trykke programmer. Der blev ikke taget nogle. Lyden var OK. Brøderup-holdet er "vores" og ikke et gæstehold. Måske et gæstehold med, som kan noget helt andet end vores egne hold (spring, akrobatik eller andet). God stemning og mange gæster, dejligt. Mange var rigtig flinke til at hjælpe til, men husk – det er vores opvisning, så vi skal også sørge for oprydning. 2. Instruktørmødet Referat er udsendt den 30. marts til alle instruktører og bestyrelsesmedlemmer. Ligger også i Zakobo.	
Pkt. 6 Gennemgang af opgavefordelingsskema	Birgit udleverede skema fra 2024. Blev gennemgået og opgavefordeling aftalt. Birthe reviderer skema og udsender herefter til alle.	
Pkt. 7 Indkøb af nye redskaber/ reparationer	Udvalg: Birgit, Sofie og Sussie. Budget kr. 200.000,-. Der er søgt fonde til Bikingcyklerne - DGI og DIF's foreningspulje, søgt 120.000 kr. – svar senest 12/5-25 Veluxfonden, Søgt 80.000 kr. den 3/4-25 – svar kan forventes efter 2-4 mdr. Prisoverslag på 10 cykler ca. 180.000 kr. Eksisterende cykler kan nok sælges for kr. 1.000- 1.500/stk. Ønsker fra instruktørmødet: 1. Spejle i hallerne (Linette). – ca. 20.000 kr. for 3-4 m. Kan det opbevares sikkert nogle steder i hallerne? Undersøges nærmere inden beslutning. 2. Nye håndvægte (Marianne) – ca. 50 kr. pr. stk. afhængig af vægt. Marianne spørges om hvor mange og hvilke vægte. Skal der sorteres ud i de gamle? 3. Små massagebolde (yoga) - 29-49 kr. pr. stk. Hvor mange? 4. Små massage bolde bløde med pigge 20 stk. (Birgit) – ca. 50 kr. pr. stk. Ønskerne 2-4 tilgodeses nu. Husk at fremsende ønsker til Birgit inden 1. juni. Så kan evt. nye redskaber være i hallen inden uge 36. Udvalget aftaler ny mødedato.	
Pkt. 8 Sommersæsonen 2025 Hvordan går det på holdene?	<u>Seniorgymnastik</u> – 60. Det højeste antal i mange år. Problemer med det nye head sæt. Er sendt til reparation. <u>De Damer</u> – 21 – mange nye ansigter – deltager ikke i sommeropvisning i Maribo. <u>Biking</u> – fin tilmelding på både formiddags- og aftenhold. Sussie er stoppet med holdene før Påske. <u>Krocket</u> – Banerne var klar til den 3. april. – 8 tilmeldte. Jeg mener, at der var 10 den 1. gang. Følger op på dette. <u>Sommerhold piger og drenge</u> – 32 tilmeldte incl. instruktører, noget færre end sidste år. <u>Sommer Dance Mix</u> – begge steder. Lidt mindre end sidste år. <u>Sommer yoga</u> – lidt mindre end sidste år. <u>Ball-stik</u> – et par stykker mere end sidste år. <u>Cirkel-cross</u> – det samme. Alt i alt lidt mindre tilslutning, men også færre hold end 2024.	

Pkt. 9 Vintersæsonen 2025/2026	Udvalg: Birgit, Tina og Christina. Nyt fra halfordelingsmøde den 11/3-25 – Birgit har udsendt et kort referat på mail den 12/3-25. Birgit mangler fortsat at få den endelige fordeling efter mødet fra Stig. Men bookninger i hallen er bekræftet i foreringsportalen. Afventer endelig svar/accept fra Stig mht. kultursalen, og alle vores arrangementer. Oplæg til vinterprogram blev gennemgået. Alle de små sedler fra instruktørmødet og lagt ind i programmet. Der arbejdes fortsat med programmet. Priser på hold gennemgås næste gang, skal der ske stigninger eller kan priser fastholdes? Linette er tilmeldt Jumping Fitness uddannelse den 15.-16. juni i Dianalund. Mødedato for udvalget aftales.	
Pkt. 10 Frivillighed/ opgavebeskrivelser	Opgavebeskrivelser. A- Indkøb af redskaber - Birgit B- Reparation og vedligehold af redskaber- Birgit. Ingen bemærkninger til beskrivelser, er godkendt. Bliver nummereret og dateret og lægges ind med de øvrige godkendte. <u>Til næste møde –</u> Opvisning – Louise. Måske kan "Opgaveoversigt til opvisningen" vedlægges og så en kortere tekst i opgavebeskrivelsen (forslag BG). Skal der laves en opgavebeskrivelse til hjemmesiden? Er ikke en særskilt opgave, men en del Zakobo, redigeres af en administrator. Inge Lise og Birthe vurderer.	
Pkt. 11 Eventuelt	Tøjudvalg – ny mødedato. Tappernøje bogen – Birgit og Louise i udvalg.	
Pkt. 12 Kommende møder	2025- • 20. maj 2025 kl. 18.30- Bestyrelsesmøde hos Inge Lise (obs! Rettet) • 25. juni 2025 kl. 18.30- Bestyrelsesmøde Birgit – planlægning af instruktørmøde • 14. august 2025 kl. 18.30 – bestyrelsesmøde hos Birthe • 21. august 2025 kl. 18- 21.00– Instruktørmøde Kultursalen. Bestyrelsen mødes kl. 17.00. • 25. september 2025- bestyrelsesmøde hos Inge Lise • 21. oktober 2025- bestyrelsesmøde hos Birgit	

Mødet slut kl. 22.35.
2025.04.26. – ref. Birthe Grand